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ANNOUNCEMENT

The Vice-Chancellor of the University of Dschang hereby informs  all
candidates admitted to the first year of Biomedical Sciences Programme in
the Faculty of Medicine and Pharmaceutical Sciences of the University of
Dschang for the academic year 2019-2020 that, in keeping with the
Announcement N°19-00464/MINESUP/SG/DAUQISDEAC of 10 October
2019, lectures will resume on Thursday 17 October 2019 at 8:00 am.

He invites them to register online on the platform http://sigesonline.univ-

dschang.org as soon as possible, and to report to the studies office of the

Faculty of Medicine and Pharmaceutical Sciences.

Furthermore, students who will not show up by Thursday 24 October 2019

will be replaced by candidates of the waiting list.
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COMMUNIQUE

Le Recteur de I'Université de Dschang informe les candidats admis en
premiére année de la Filiere Sciences Biomédicales de la Faculteé de
Médecine et des Sciences Pharmaceutiques de I'Université de Dschang
pour le compte de l'année académique 2019-2020, que le démarrage
effectif des enseignements aura lieu le jeudi 17 Octobre 2019 a 8h00
précises, conformément aux termes du communiqué N°19-
00464/MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du 10 Octobre 2019.

Les intéressés sont invités dés a présent a s'inscrire en ligne sur la

plateforme http://sigesonline.univ-dschang.org , et a passer a la Scolarité

de la Faculté de Médecine et des Sciences Pharmaceutiques pour

compléter leur dossier.

Par ailleurs, les étudiants qui ne se seront pas présentés au plus tard le
jeudi 24 Octobre 2019 seront remplacés par les candidats de la liste

d’attente.




